
Jegyzőkönyv
Éves rendes közgyűlés — 2021. 07. 18.

Időpont: 2021. július 18. vasárnap 10:00

Helyszín: Magyar Sport Háza I. emeleti konferenciaterem (1146 Budapest, lstvánmezei út 1—
3.)

Napirend:

1. Elnökségi beszámoló
2. Felügyelő Bizottság beszámolója a 2020. évről
3.A 2020. évi pénzügyi beszámoló és elfogadása
4. A 2021. évi költségvetés tervezetének ismertetése és elfogadása
5. Tisztségviselő-választás
6. Egyesületi kérelmek tárgyalása
7. Egyebek

Jelen vannak a Szövetség tisztségviselői és tagszervezeti képviselői, szavazati joggal összesen
43 fő.

Balázs Gábor elnök 10:08 perckor megállapította, hogy 43 szavazati joggal határozatképes a
közgyűlés, és megnyitotta az ülést. Köszöntötte a résztvevőket, majd a napirend tárgyalása
előtt beszámolt róla, hogy sikeresen megtörtént az Országos sportági szakszövetséggé válás,
mely fontos célkitűzése volt mandátuma kezdetén. Ismertette, hogy megszűnt az üzletrésze
a Darts Event Kft.-ben, mely tulajdonjogról korábban beszámolt a közgyűlésnek. Bejelentette
továbbá, hogy Vereczkey Lajos 2021. július 17-én, a közgyűlést megelőző este lemondott
felügyelő bizottsági tisztségéről, Így javasolta az ötödik napirendi pontot egy felügyelő
bizottsági tag megválasztásával kiegészíteni.

10:11 Szavazati joggal rendelkezők száma: 44 fő

BMázs Gábor indítványozta, hogy a Közgyűlés személyét válassza meg az ülés levezető
elnökének. Ezt követően a Közgyűlés

43 igen, O nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő

1/2021.VII.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés Balázs Gábort, a Szövetség elnökét választotta meg levezető elnökének.

Levezető elnök úr javasolta, hogy a Közgyűlés Morva-Takács Vivien Anettet válassza meg
jegyzőkönyvvezetőnek. Ezt követően a Közgyűlés

44 igen, O nem és O tartózkodás mellett meghozta a következő

2/2021.VII.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés Morva-Takács Vivien Anettet választotta meg jegyzőkönyvvezetőjének.
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Levezető elnök Úr Erdei Nóra és Ádám Attila személyét javasolta a jegyzőkönyv-hitelesítői
szerepkör betöltésére. Ezt követően a Közgyűlés

44 igen, O nem és O tartózkodás mellett meghozta a következő

3/2021.Vll.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés Erdei Nórát és Ádám Attilát választotta megjegyzőkönyv-hitelesítőinek

Levezető elnök úr javasolta, hogy a Közgyűlés válassza meg Szántó Erzsébetet és Rucska
Józsefet szavazatszámlálóknak. Ezt követően a Közgyűlés

43 igen, O nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő

4/2021.VII.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés Szántó Erzsébetet és Rucska Józsefet választotta meg szavazatszámlálóinak.

Levezető elnök Úr felkérte a Közgyűlést, hogy a felügyelő bizottsági tag megválasztásával
egészítse ki a napirendet. Ezt követően a Közgyűlés

43 igen, O nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő

5/2O21.Vll.18 KGY Számú határozatot:
A Közgyűlés az ötödik napirendi pontot kiegészítette egy felügyelő bizottsági tag
megválasztásával.

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést a kiegészített napirend elfogadására. Ezt követően a
Közgyűlés

44 igen, O nem és O tartózkodás mellett meghozta a következő

6/2021.Vll.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés elfogadta a kiegészített napirendet az alábbiak szerint:
1. Elnökségi beszámoló
2. Felügyelő Bizottság beszámolója a 2020. évről
3. A 2020. évi pénzügyi beszámoló és elfogadása
4. A 2021. évi költségvetés tervezetének ismertetése és elfogadása
5. Tisztségviselő-választás (elnökségi tag, felügyelő bizottsági tag)
6. Egyesületi kérelmek tárgyalása
7. Egyebek

1.. napirendi pont: Elnökségi beszámoló

Balázs Gábor elnök úr, Molnár László és Kövesdi Andrea szakágvezetők az írásbeli
beszámolót röviden szóban kiegészítették.

A tagság részéről nem érkezett kérdés vagy észrevétel a beszámoló kapcsán. Levezető elnök
úr felkérte a Közgyűlést az írásban megküldött és szóban kiegészített beszámoló
elfogadására. Ezt követően a Közgyűlés
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43 igen, O nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő

7/2021.Vll.18 KGY számú határozatot: .

A Közgyűlés elfogadta az Elnökség beszámolóját a 2020-as évről.

2. napirendi pont: Felügyelő Bizottság beszámolója a 2020. évről

Orosz András, a Felügyelő Bizottság elnöke szóban kiegészítette az írásban megküldött
beszámolójukat.

10:30 szavazati Joggal rendelkezők száma: 46 fő

A tagság részéről kérdés, észrevétel nem érkezett. Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést az
írásban megküldött, szóban kiegészített beszámoló elfogadására. Ezt követően a Közgyűlés

43 igen, O nem és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő

8/2021.Vll.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés elfogadta az Felügyelő Bizottság beszámolóját a 2020-as évről.

3. napirendi pont: A 2020. évi pénzügyi beszámoló és elfogadása

Levezető elnök úr szóban ismertette az írásban megküldött beszámolót.

Tar Béla, a Smile Darts Club képviselője megJegyezte, hogy az utánpótlás-támogatásra
fordítandó tagdíjkülönbözet összege nincs tételesen feltüntetve a beszámolóban, ennek
szerinte szerepelnie kellene benne.

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést a 2020. évi pénzügyi beszámoló elfogadására. Ezt
követően a Közgyűlés

46 igen, O nem és O tartózkodás mellett meghozta a következő

9/2021.Vll.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés elfogadta a 2020. évi pénzügyi beszámolót.

4. napirendi pont: A 2021. évi költségvetés tervezetének ismertetése és
elfogadása

Levezető elnök úr szóban ismertette az írásban megküldött tervezetet.

Nem érkezett kérdés vagy észrevétel a tagság részéről. Levezető elnök Úr felkérte a
Közgyűlést a 2021. évi költségvetés-tervezet elfogadására. Ezt követően a Közgyűlés

44 igen, 1 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő

1O/2021.Vll.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés elfogadta a 2021. évi költségvetés tervezetét.

Levezető elnök Úr kérdésére a tagság egybehangzóan szünetet kért.
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11:08-11:39 Szünet

11:39 Szavazati joggal rendelkezők száma: 4Sfő

5. napirendi pont: Tisztségviselő-választás

Mihályi András, a jelölőbizottság elnöke ismertette, hogy egy jelölés érkezett a meghirdetett
elnökségi tagi pozícióra: Tekauer Norbertet, az Érd-El Sportegyesület játékosát jelölte a
Szombathelyi Darts Club Sportegyesület.

Tekauer Norbert Úr röviden bemutatkozott a tagságnak, és ismertette a sportban,
sportszervezésben szerzett tapasztalatait.

Tar Béla, a Smile Darts Club képviselője megkérdezte a jelöltet, hogy érzi-e magában, hogy
egyéb elfoglaltságai mellett megfelelő időt és energiát tud szánni a szövetségben betöltendő
szerepre.

Tekauer Norbert Úr elmondta, hogy ez fontos feladat lenne számára, és megteremti rá a
szükséges időt.

Levezető elnök Úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön Tekauer Norbert Úr megválasztásáról
elnökségi tagi pozícióba. Ezt követően a Közgyűlés

45 igen, O nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő

11/2021.Vll.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés megválasztotta Tekauer Norbert urat határozott időre 2021. július 18. napjától
2023. július 27. napjáig a Magyar Darts Szövetség elnökségi tagjának.

A megüresedett felügyelő bizottsági tagi tisztségre nem érkezett jelölés, a résztvevők a
helyszínen sem tettek jelölést. Levezető elnök Úr megállapította, hogy a Felügyelő Bizottság
két taggal el tudja látni a feladatát.

6. napirendi pont: Egyesületi kérelmek tárgyalása

Levezető elnök Úr ismertette a beérkezett tagdíjmentesülési kérelmek hátterét, majd
felkérte a Közgyűlést a kérelmek elbírálására. Ezt követően a Közgyűlés

44 igen, 1 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő

12/2021.Vll.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés elfogadta a Wings DC tagd,~fizetés-mentességi kérelmét, részére a 2021. évi
tagdíj összegét elengedte.

31 igen, 9 nem és 6 tartózkodás mellett meghozta a következő

13/2021.Vll.18 KGY számú határozatot:
A Közgyűlés elfogadta a Zalaegerszegi DSE tagd,jfizetés-mentességi kérelmét részére a 2021.
évi tagdij összegét elengedte.
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13 igen, 30 nem és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő

14/2O21.Vll.18 KGY számú határozatot: .

A Közgyűlés nem fogadta el a Pro Ta/en turn SE tcigdíjfizetés-rnentességi kérelmét részére a
2021. évi tagdíj összegét nem engedte el.

12:06 1 fő távozott, szavazati Joggal rendelkezők száma: 45 fő

7. napirendi pont: Egyebek

Orosz András, a Felügyelő Bizottság elnöke beszámolt a résztvevőknek annak a levélnek a
tartalmáról, melyet az érdi sportcsarnok létesítményvezetője küldött részükre. A levélben
arról számolt be, hogy feljelentették az Érd Arénát tűzvédelmi és balesetvédelmi ügyben
személyes érdekekre alapozva, illetve az is kiderült a levélben csatolt korábbi levelezésből,
bogy a Magyar Darts Szövetség nevében külső fél tárgyalt és a Szövetség támogatásai
ügyében az EMMI-vel kommunikált, ebből következhetett a 2018-as Eb-támogatás
ellenőrzése is.

Balázs Gábor hozzáfűzte személyes véleményét és tapasztalatát a magyar dartsban érdekelt
gazdasági társaságok és szponzorációk kapcsán.

Két írásbeli Jelzés érkezett, hogy az EMMI-ben a Magyar Darts Szövetség támogatásai
kapcsán olyan fél kívánt tárgyalni, aki nem tölt be tisztséget az MDSZ-nél. Fontos, bogy ki
legyen küszöbölve, hogy a különböző érdekek egymás rovására és főleg a Szövetség
támogatásai rovására menjenek.

Kifejezte nemtetszését az Érd Aréna feljelentése kapcsán, amely dartsrendezvényekre ingyen
biztosított eddig helyszínt minden szervezőnek, ettől elesni egy ilyen ügyből kifolyólag nem
lenne szabad.

Barta Zsolt fegyelmi bizottsági tag kifejtette véleményét azzal kapcsolatosan, hogy elnök Úr
azt mondta, jogi vonatkozása nincsen az ismertetetteknek: szerinte van.

Kurucz Tamás felügyelő bizottsági tag elmondta, hogy korábban már felvetődött erkölcsi,
morális dilemma egy társadalmi és gazdasági szervezet párhuzamos működésével
kapcsolatban, és véleménye szerint ez végig érezhető volt a bizottság munkája során.

Balázs Gábor ismertette véleményét annak kapcsán, hogy a támogatásokon keresztül
próbálnak meg nyomást gyakorolni a vezetőségre. Beérkezett kérdésre elmondta, hogy az a
személy a minisztériumban, aki arra nem Jogosult személyt fogadott tárgyalásra, információi
szerint már nem dolgozik ott.

Tovább részletezte, miért probléma az Érd Aréna feljelentése.

Többen kérték, hogy legyenek a nevek nyilvánosságra hozva, de Orosz András ezzel nem
értett egyet. Szántó Erzsébet, a Global Fitness Sportegyesület meghatalmazott képviselője a
cégkivonatból ismertette a Darts Event Kft. tulajdonosi körét.
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Orosz András válaszolta beérkezett kérdésre, hogy nem a kérdésben szereplő két személy
ment tárgyalni a minisztériumba, hanem egy harmadik, aki korábban elnökségi tag volt a
Magyar Darts Szövetségben, de a tárgyaláskor már nem.

Ikker Péter elnökségi tag megkérdezte, hogy érte-e anyagi kár a Szövetséget, melyre felelve
elnök Úr kifejtette, hogy anyagi kár nem keletkezett, visszafizetési kötelezettségünk
támogatás kapcsán nincsen.

Elmondta még, hogy továbbítva lettek belső levelezések külső félnek, melyet nem tart
megfelelő eljárási módnak, de nem gondolja Úgy, bogy ezt feltétlenül jogi Úton kell kezelni —

majd a Felügyelő Bizottság javaslatot tesz a vizsgálata alapján. Semmiképpen sem szabad
„szemet szemért” alapon működnünk, tiszta, átlátható működésre van szükség.

Kurucz Tamás kifejtette véleményét a Szerencsejáték Zrt. szponzorációja és a Darts Gála
nyeresége egy részének utánpótlás-támogatásra való fordítása kapcsán.

Balázs Gábor részletesen beszélt a szerinte ideális szponzorációs felosztásról, és arról, bogy a
szükségesnél kevesebb támogatás esetén milyen lépéseket lehet tenni.

A jelenlévők elmondták véleményüket, álláspontjukat, kifejezték nemtetszésüket.

Elnök úr kérte a jelenlévők türelmét, amíg a Felügyelő Bizottság kivizsgálja az esetet és
javaslatot tesz a további lépésekre. Elmondta, hogy a saját feladatunkra kell koncentrálni, azt
kell ellátni.

13:09 1 fő távozott, szavazati joggal rendelkezők száma: 44 fő

Elnök Úr megkérdezte Orosz Andrást, a Felügyelő Bizottság elnökét hogy tudják-e vállalni a
vizsgálat lefolytatását egy hónapon belül. Orosz András igennel válaszolt.

Kiss Imre beszámolt a versenylevezető, statisztikázó rendszerről, melyet teszteltek. Erről
elnök Úr azt nyilatkozta, hogy legkorábban a következő szezonban tudjuk kipróbálni.
Hozzátette, hogy infrastruktúra van hozzá, tableteket ő személyesen biztosított a Szövetség
részére.

Borbély Richárd javasolta, hogy az Öltözködési kódex rövidnadrágra vonatkozó részéről a
Közgyűlés hozzon határozatot.

Elnök úr elmondta, hogy az ilyen jellegű kérdések miatt kerülne megalakításra egy ötfős
szakmai tanácsadó bizottság, amelyre ő Tar Béla, Rucska József, Kiss Imre, Erdei Nóra és
Kovács István tagokat terjeszti majd elő.

Tar Béla ismertette problémáit az adatbankkal kapcsolatban, és hogy az információk miért a
Facebookon vannak közzétéve.

Elnök úr erre azt válaszolta, hogy megérti a frusztrációját, ő is rendszeresen foglalkozik a
kérdéssel.

Tar Béla kifejtette, hogy nem érti, az eredmények és ranglisták miért nem automatizáltan
kerülnek publikálásra az eredmények felvitele után.
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Elnök Úr egyetértett azzal’ hogy automatizáltan kellenének, hogy menjenek ezek a
folyamatok, ezen dolgozunk, de az nem oldaná meg a helyzetet, ha felmondanánk a
szolgáltató szerződését.

Tar Béla kérte, hogy a Közgyűlés kötelezze az Elnökséget, hogy december 1O-éig adja ki a
következő évi versenynaptárat, de legalább a csapatbajnokság időpontjait tűzze ki addigra.

Többen elmondták, hogy nem lehetséges decemberben kiadni’ mert a WDF csak januárban
adja ki a nemzetközi versenyek időpontjait.

Elnök Úr hozzátette, igyekszünk minél előbb kiadni legalább egy tervezetet, de nem tudunk
garanciát vállalni rá, hogy az nem fog változni. Ahogy az is problémát okozhat, hogy a
dartsélet újraindulásával megszaporodnak majd a versenyek, így nem biztos, hogy
elkerülhetők lesznek az ütközések.

Molnár László elmondta, hogy át kell beszélni a versenyrendszereket a szakmai bizottsággal,
ettől is függeni fog a naptár, ezt a szakmai egyeztetést ő októberre tervezi.

Simon Gábor szabadidős kártyákról feltett kérdése kapcsán elnök Úr elmondta, hogy ez
nagyon bonyolult kérdéskör, mert a szabadidős kártya átmeneti állapot kellene, hogy legyen.
Egyetlen lépésben nem lehet megszüntetni, hanem korlátozó lépésekkel lehet elérni’ hogy
ne jelentsen olcsóbb versenyzési alternatívát’ ezt a kérdéskört az Elnökségnek vizsgálnia kell.

Elnök Úr ismertette az edzőképzés, bíróképzés állapotát, az ezekkel kapcsolatos terveit.

Több kérdés’ észrevétel nem érkezett, így levezető elnök Úr lezárta a közgyűlést.

13:55 Jegyzőkönyv lezárva.

k.m.f.

.‘

Morva-Takács Vivien Anett

jegyzőkönyvvezető

Erdei Nóra

jegyzőkönyv hitelesítő


